

興發街 一帶的交通優化工程

Road Improvement
Works at
Hing Fat Street
and in its Vicinity



本示意圖僅供參考 This photomontage is for reference only



2512 6233

24小時工程熱線 24-hour Project Hotline

Published date: 12/8/2020

於中環及灣仔繞道通車後，因應興發街最新的交通情況及區內市民的意見，工程團隊將於興發街、永興街及歌頓道進行道路優化工程。



為改善繁忙時段興發街交通擠塞情況，歌頓大廈前橫過興發街的行人過路處將會遷移；

In order to relieve the traffic congestion at Hing Fat Street during busy hours, the pedestrian crossings at Hing Fat Street in front of Gordon House will be relocated;



於永興街（近興發街）路口加設行人過路處，並為永興街行人路重定路緣線；以及

A pedestrian crossing will be retrofitted at Wing Hing Street (near Hing Fat Street) and kerb line at Wing Hing Street will be realigned; and



於歌頓道與興發街交界的行人路加建防撞欄。

Protective barriers will be installed at footpath at the junction between Gordon Road and Hing Fat Street.

Upon commissioning of Central - Wan Chai Bypass, to address the latest traffic condition at Hing Fat Street and opinions collected from the nearby residents, road improvement works will be carried out at Hing Fat Street, Wing Hing Street and Gordon Road.

上述工程將於2020年8月中展開，預計於2021年年初完成。期間，為配合工程，將會分階段實施相應的臨時交通措施，駕駛人士敬請留意現場的交通標誌指示。

The above works will commence in mid-August 2020 and is anticipated to complete in early 2021. Relevant temporary traffic arrangements will be implemented in stages to facilitate the works during the said period. Motorists are advised to pay attention to traffic signs provided on site.

興發街一帶的交通優化工程

Road Improvement Works at Hing Fat Street and in its Vicinity

遷移行人過路處 (興發街
近歌頓道)

Relocation of pedestrian
crossings (Hing Fat Street
near Gordon Road)

加建防撞欄 (歌頓道與
興發街)

Installation of protective
barriers (Gordon Road
and Hing Fat Street)

重定行人路緣線 (永興街)

Realignment of kerb line
(Wing Hing Street)

加設行人過路處
(永興街)

Retrofitting of
pedestrian crossing
(Wing Hing Street)

